
 

 

 

 

Vragen o.b.v. art. 45 reglement van orde 

 
Aan:  College van B&W 

Van:  GroenLinks Zwolle, Eildert Noorda 

Datum:  29 mei 2019 

Onderwerp: maaibeleid 

 

Maaibeleid in Zwolle 
 

 

Geacht College, 
 

GroenLinks ontvangt uit wijken waar onlangs de bermen zijn gemaaid veel reacties van 

Zwollenaren die teleurgesteld zijn dat bloeiende bermbloemen zijn verdwenen. Ook 

maken mensen zich zorgen over de gevolgen hiervan op de biodiversiteit.  

 

Door de aanzienlijke terugloop van de biodiversiteit op het platteland (veroorzaakt door 

monoculturen, overbemesting en bestrijdingsmiddelen zoals neonicotiniden en roundup) 

worden steden als Zwolle steeds belangrijker voor flora en fauna. Het zorgt ervoor dat 

steden paradoxaal genoeg steeds meer gaan functioneren als een soort Ark van Noach. 

Mooi, maar als soorten ook hier verdwijnen zijn ze écht weg. Dat maakt de 

verantwoordelijkheid voor behoud van een gezonde biodiversiteit in Zwolle extra groot.  

 

Onze fractie kent de voordelen van het zogenaamde extensief maaibeleid, maar denkt 

dat communicatie over het hoe, waarom en wanneer van het maaien verbeterd kan 

worden. Bovendien zien we kansen om de timing/fasering van het maaien te verfijnen. 

Ook ziet onze fractie kansen om het extensief maaibeleid verder te ontwikkelen door 

bijvoorbeeld met het zogenaamde sinusmaaien1 te expirimenteren in de stad. Dat brengt 

ons op de volgende vragen: 

 

Vragen 

 

1. Herkent het college de teleurgestelde reacties uit wijken waar onlangs bloemrijke 

bermen zijn gemaaid? 

2. Erkent het college de belangrijke rol van bloeiende bermen voor de biodiversiteit? 

3. Ziet het college kans om communicatie over het ‘hoe, waarom en wanneer’ van het 

huidige extensief maaibeleid te verbeteren? Zo ja: hoe? 

4. Ziet het college kans om in samenspraak met groenbeheerder ROVA actie te 

ondernemen door timing/fasering van het maaien te verbeteren/verfijnen zodat het 

minder impact heeft op biodiversiteit en het groene aangezicht van een stadsdeel? Zo 

ja, welke kansen ziet het college? 

5. Ziet het college kans het huidige extensief maaibeleid verder door te ontwikkelen, 

bijvoorbeeld door te gaan expirimenteren met het zogenaamde sinusmaaien? 

 

Namens de fractie van GroenLinks, 

 

Eildert Noorda 

                                                           
1 Per maaibeurt blijft ca. 40% van de vegetatie staan en er wordt gewerkt met een slingerende maaipaden, 

zogenaamde sinuspaden. Deze variëren in ruimte en tijd. Als resultaat ontstaat heel veel variatie, wat 
uitermate gunstig is voor de biodiversiteit. Bovendien wordt flora- en faunagericht beheer verweven in één 
methode. 


